

AUB Golf Program for AUB Premier Credit Card with Golf cardholders

Terms and Conditions

- 1. If accompanying guest is not an eligible AUB Premier Credit Card with Golf holder, a best available rate will be offered to be paid at the Royal Golf Club in Bahrain (golf course) on the date of play using AUB Credit Card.
- 2. Customer to pay cart fee, caddie fee, insurance, and locker fee at normal published rates at the club where applicable using AUB Credit Card.
- 3. Customer to present their AUB Premier Credit Card with Golf at the check-in desk on the day of play at the golf course.
- 4. No shows will be charged as per the members guest rate and will be billed to your AUB Credit Card.
- 5. You can cancel or alter your reservation 3 working days before the date of play, please email details on AUB.Golf.Booking@ahliunited.com to avoid no-show fees.
- 6. Please ensure that you spend at least BHD 750 each month to be eligible for this offer.
- 7. The AUB golf program is not to be regarded as a golf club membership.
- 8. A club member cannot make a booking directly at the club and transfer the confirmed tee-time over to the primary AUB Credit Card holder.
- 9. To the fullest extent permissible by law, each participating primary AUB Credit Card holder releases AUB / The Royal Golf Club in Bahrain from any claim, loss, damage, cost or expenses (including any claim for legal expenses) sustained or incurred by him/her in connection with their participation in the AUB golf program.
- 10. AUB and Partner Terms and Conditions apply and are subject to change without prior notice. All offers are made available on a best-effort basis and at the sole discretion of Ahli United Bank B.S.C.(c) makes no warranties and assumes no liability or responsibility with respect to the products and services provided by partner(s)/other entity(ies).

برنامج البنك الأهلي المتحد للجولف لحاملي بطاقات بريميير الائتمانية من البنك الأهلي المتحد مع حاملي بطاقات الجولف الشروط والأحكام

1. إذا لم يكن الضيف المرافق مؤهلا لبطاقة ائتمان بريميير من البنك الأهلي المتحد مع حامل الجولف، نقدم أفضل سعر متاح للدفع في نادي الجولف الملكي في البحرين (ملعب الجولف) في تاريخ اللعب باستخدام بطاقة ائتمان البنك الأهلي المتحد.

 يدفع العميل رسوم سلة التسوق ورسوم العلبة والتأمين ورسوم الخزانة بالأسعار العادية المعلنة في النادي حيثما ينطبق ذلك باستخدام بطاقة ائتمان البنك الأهلى المتحد.

. 3. يجب على العميل إبراز بطاقة انتمان بريميير من البنك الأهلي المتحد مع الجولف في مكتب تسجيل الوصول في يوم اللعب في ملعب الحه لف

5. يمكنك إلغاء أو تغيير حجزك قبل 3 أيام عمل من تاريخ اللعب ، يرجى إرسال التفاصيل عبر البريد الإلكتروني على
AUB.Golf.Booking@ahliunited.com لتجنب رسوم عدم الحضور.

6. يرجى التأكد من إنفاق 750 دينار بحريني على الأقل كل شهر لتكون مؤهلا لهذا العرض.



- 7. لا يعتبر برنامج البنك الأهلى المتحد للجولف بمثابة عضوية في نادي الجولف.
- 8. لا يمكن لعضو النادي إجراء الحجز مباشرة في النادي وتحويل وقت اللعب المؤكد إلى حامل بطاقة ائتمان البنك الأهلي المتحد الأساسية.
- 9. إلى أقصى حد يسمح به القانون، يعفي كل حامل بطاقة ائتمانية من البنك الأهلي المتحد / نادي الجولف الملكي في البحرين من أي مطالبة أو خسارة أو ضرر أو تكلفة أو نفقات (بما في ذلك أي مطالبة بالنفقات القانونية) التي يتكبدها أو يتكبدها فيما يتعلق بمشاركته في برنامج البنك الأهلي المتحد للجولف.
- 10. تُطبق شروط وَأحكام البنك الأهلي المتحد وشريكه وتخضع للتغيير دون إشعار مسبق. يتم توفير جميع العروض على أساس بذل أفضل الجهود ووفقا لتقدير البنك الأهلي المتحد ش.م.ب (م) لا يقدم أي ضمانات ولا يتحمل أي النزام أو مسؤولية فيما يتعلق بالمنتجات والخدمات التي يقدمها الشريك (الشركاء) / الكيان (الكيانات) الأخرى.